
Відокремлений структурний підрозділ  

“Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж СумДУ” 

 

Протокол №4 від 21.12.2023 

 

Засідання циклової комісії комп’ютерних та математичних дисциплін 

Голова циклової комісії: Бараболіков В.М. 

Присутні викладачі комісії: Дубовик І.Ф., Харламова Л.Д., Майстренко Н.М.,  

Смаглюк П.С., Рябченко М.А., Єфремова І.В., Логоша Л.М. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Формування плану підвищення кваліфікації викладачів на наступний рік. 

2. Аналіз профактивності викладачів комісії. 

3. Аналіз роботи з обдарованою молоддю. 
 

І ПИТАННЯ 

Слухали:  

1. Бараболіков В.М.  – ознайомив з пропозиціями щодо місць проходження підвищення 

кваліфікації 

Виступили: 

1. Харламова Л.Д., Майстренко Н.М., поділилися власним досвідом проходження курсів 

у минулому році. 

Ухвалили: 

1.  Подати до методичного кабінету орієнтовний план підвищення кваліфікації 

педагогічних працівників циклової комісії. 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   
 

ІІ ПИТАННЯ 

Слухали: 

1. Смаглюк П.С.– охарактеризував свою роботу протягом семестру та поділились 

досвідом досягнення результатів. 

2. Харламова Л.Д., Дубовик І.Ф. Майстренко Н.М. – поділились досвідом організації 

наукової роботи зі студентами. 

Виступили: 

3. Єфремова І.В., Логоша Л.М. - відзначили високий рівень роботи виступаючих, та 

запропонували узагальнювати та вивчати роботу колег. 

Ухвалили: 

1.Визнати результативність роботи педагогів як високу.  

2. Подати звіт про роботу в І семестрі та планування на наступний семестр 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   
 

ІІІ ПИТАННЯ 

Слухали: 

1. Бараболіков В.М. – проаналізував  основні завдання наукової роботи, проблеми участі 

студентів при використанні змішаної форми навчання. Зокрема відмітив, що на 

спеціальності «Інженерія програмного забезпечення» навчається багато обдарованих 

студентів, які по закінченню навчання будуть претендувати на диплом з відзнакою. 

Тому необхідно активізувати їх роту з участі в конференціях, олімпіадах, тренінгах 

тощо. 

Виступили: 

1. Харламова Л.Д. –підняла  питання активізації студентів і можливості участі для них. 

через пошук конференцій, олімпіад, конкурсів, що є завданням викладача. 

Ухвалили: 

1. Затвердити механізми стимулювання студентів до активної участі в науковій роботі. 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   

 

 

Голова циклової комісії:  / Бараболіков В.М. / 

 


